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Message from CEO
“In today’s ever changing business environment, it is important to manage your present
with an eye on the future. In line with this thinking, at Hattan Investments, we are
constantly looking for newer business opportunities in tourism, hospitality and real estate,
to add greater value to stakeholders, while contributing to the economy of UAE.
We are working towards building a dynamic ecosystem wherein each business can
leverage another company in the group to bring better returns for stakeholders.
We intend to move forward in this direction with greater energy and vigor in the days to
come.
But all this would not be possible without the support of the management team,
professionals at various levels in the company and all the employees of Hattan
Investments. I would like to thank them for their contribution to building Hattan’s
investments and making It continue and progress day after day.

KHALFAN ALBEDWAWI

اذهعمًايشاتم.لبقتسلمالىعزيكترلاعمكضراحةرادإمهلمانم،رارمتسابةيرغتلماةيلاحلالماعلأاةئيبفي

تاراقعلاوةفايضلاوةحايسلافيةديدجلمعصرفنعرارمتسابثحبن،رماثتسلالناتهةكشرفي،يركفتلا

.ةدحتلماةيبرعلاتاراملإاةلودداصتقافيةمهاسلماعم،ةحلصلماباحصلأبركأةميقةفاضلإكلذو،

ةعومجلمافيىرخأةكشرنمةدافتسلااةكشرلكلنكيمثيحكييمانيديئيبماظنءانبلىعلمعننحن

.ةحلصلماباحصلألضفأدئاوعقيقحتل

.ةمداقلامايلأافيبركأةيويحوةوقبهاجتلاااذهفيامدقضيلمالىعمزعن

عيمجوةكشرلافيتايوتسلمافلتخملىعينينهلماوةرادلإاقيرفمعدنودبانكممنوكينلاذهلكنكل

فياهلعجوناتهتارماثتساءانبفيمهتمهاسملىعمهركشأنأدوأ.رماثتسلالناتهةكشرفيينلماعلا

.مويدعبامويمئادمدقتورارمتسا

يواودبلانافلخ

يذيفنتلا سيئرلا نم ةلاسر



Who we are?
Our journey began in 2015 with the belief that our country needs entrepreneurs who can seize and benefit from every
economic opportunity in the country. This would contribute to the prosperity of the region, but also to uplifting the lives
of the local community, in line with the vision of our founding fathers, while setting this... Vision in mind We ventured
into the recreational and adventure sports business with our first venture Hatta Kayak. Which is located high in the
Hajar Mountains, taking advantage of an unparalleled body of water, with endless natural beauty, and provides tourists
and adventure sports enthusiasts with a wonderful opportunity to get away from the hustle and bustle of city life.
Subsequently, we launched similar facilities at three other spots in the country:

- Al Khor Kayak for renting recreational marine games in the Khor Fakkan area in the Emirate of Sharjah.

- Al Majaz Kayak for renting recreational marine toys in the Al Majaz Waterfront area in the Emirate of Sharjah.

- Al Ain Kayak for renting recreational marine games in the Jebel Hafeet area - Al Ain in the Emirate of Abu Dhabi.

- Abu Dhabi Kayak for renting recreational marine toys in the Emirate of Abu Dhabi soon.

Another important addition to our portfolio includes Hatta Adventures. It gives visitors an opportunity to indulge in other
adventure activities such as walking, mountain biking, farm visits, plantation walks, exploring Falaj Hatta, among others.

To support these businesses, we have continued to invest in developing facilities for visitors and tourists. These
services include food and beverage, hospitality, real estate, agriculture, heritage tourism, security, marketing and
printing. Government departments have noticed our contribution to the development of the Hatta region and thus
entrusted us with the responsibility of benefiting from the tourism prospects of the region in all possible ways. This
responsibility continues to provide amazing opportunities for visitors and the people of the region as days pass.

فيمهسينأهنأشنماذه،اهنمةدافتسلااودلابلافيةيداصتقاةصرفلكصانتقإمهنكيملماعأداورلىإةجاحبانتلودنأبنايملإاعم2015ماعفيانتلحرتأدب
ةيضايرلالماعلأافيلوخدبانمقرابتعلإافيةيؤرلاهذهعضوعم،ينسسؤلماانئابآةيؤرعمشىماتيابم،ليحلماعمتجلماةايحبءاقترلاافياضًيأنكلو،ةقطنلماراهدزا

حايسللرفوتو،هلليثملايعيبطلماجعم،هلليثملائيامحطسبمًاديفتسمرجحلالابجلياعأفيعقييذلا.كاياكاتحلولأاانعوشرمللاخنمةرماغلماوةيهيفترلا
.ةنيدلمافيةايحلابخصنعداعتبلإلةعئارةصرفةرماغلماتاضايرقاشعو

:ةلودلافيتارامإثلاثفيةلثمامعيراشمانقلطأ،كلذدعب

.ةقراشلاةرامإبناكفروخةقطنمفيةيهيفترلاةيرحبلاباعللأايرجأتلكاياكروخلا-

.ةقراشلاةرامإبةيئالمازاجلماةهجاوةقطنمفيةيهيفترلاةيرحبلاباعللأايرجأتلكاياكلازاجلما-

.يبظوبأةرامإبينعلا–تيفحلبجةقطنمفيةيهيفترلاةيرحبلاباعللأايرجأتلكاياكينعلا-

ً.ابيرقيبظوبأةرامإبةيهيفترلاةيرحبلاباعللأايرجأتلكايكيبظوبأ-

تارايزولابجلافيتاجاردلابوكروشيلمالثمىرخلأاتارماغلماةطشنأفيسماغنلإلةصرفنيرئازلاحنيمهنإ.اتحتارماغملمشتانتظفحملىإىرخأةمهمةفاضإ

.اهيرغواتحجلففاشكتساوعرازلمافيشيلماوعرازلما

ةيثاترلاةحايسلاوةعارزلاوتاراقعلاوةفايضلاوتابوشرلماوتلاوكألماتامدخلاهِذهلمشتو،حايسلاوراوزللقفارلماريوطتفيرماثتسلااانلصاو،لماعلأاهذهمعدل

.ةعابطلاوةيقيوستلاوةينملأاو

رمتست.ةنكملماقرطلالكبةقطنلمافيةحايسلاقافآنمةدافتسلااةيلوؤسبمانيلإتدهعلياتلابو،اتحةقطنمريوطتفيانتمهاسمةيموكحلارئاودلاتظحلادقو

.مايلأارورمعمةقطنلمالياهأوراوزللةلهذمصرفيرفوتفيةيلوؤسلماهذه

؟نحن نم



Our Vision & Mission
VISION
We aspire to be amongst the top five business conglomerates from the United Arab
Emirates.
We wish to reach this position by constantly exploring newer opportunities and meeting
unserved needs of customers. We are already in the leisure, adventure and recreational
space and wish to expand our presence to many other businesses in the time to come.

MISSION
We are working on a three-pronged approach to realise the vision of our leadership.
The first part of our approach is to develop and position Hatta region as the most
desirable leisure and adventure destinations in the United Arab Emirates. The second
aspect of our approach is to develop an entire ecosystem of services at each of our
destinations to better meet all the possible needs of visitors under our roof. The third
aspect of our approach is to constantly explore newer opportunities for diversifying our
business beyond leisure, recreation and adventure. Through these ventures, we wish to
not only strengthen the market position but also contribute to the stature and status of
the United Arab Emirates as a great place to relax, unwind and get entertained.

انتيؤر
.ةلودلاداصتقإفيمهاستةدئارتاكشرةعومجمنوكننأبحمطن

ءلامعلاتاجايتحاةيبلتورارمتسابةديدجلاصرفلافاشكتساللاخنمبصنلمااذهلىإلوصولافيبغرن

نمديدعلافياندوجوعيسوتفيبغرنوةرماغلماوهيفترلاتلااجمفيلعفلابنحن.ةقطنلمافيةحاتميرغلا
.لاًبقتسمةلودلاجراخوةلودلاقطانم

انتلاسر
ثركأاهلعجواتحةقطنمريوطتفيلولأاءزجلالثمتي.انتدايقةيؤرقيقحتلرواحلماثيلاثجهنلىعلمعننحن

لماكيئيبماظنريوطتوهنياثلابناجلا.ةدحتلماةيبرعلاتاراملإاةلودفيةرماغلماوهيفترللةبوغرلماتاهجولا

وهثلاثلابناجلا.لضفألكشبانفقستحتراوزلاتاجايتحلااعيمجةيبلتلانتاهجونمةهجولكفيتامدخلل

عيراشلماهذهللاخنم.ةرماغلماومماجتسلااوهيفترلادعباملىإانلماعأعيونتلرارمتسابةديدجصرففاشكتسا

اهتناكموةدحتلماةيبرعلاتاراملإاةلودةناكمفيةمهاسلمااضًيأنكلوقوسلاةناكمزيزعتفيطقفبغرنلا،

.مماجتسلإاوءاخترسلإلعئارناكمك

ةيحايسلابراجتلالضفألماعلليرفوتوةلودلاقاطنجراخانتامدخعسوتبموقنسينكمتلاوةلودلافيحاجنلادعب

ىوتسلمالىعىقرتيتلا

انتلاسرو انتيؤر



Our Values

EMIRATI SPIRIT CUSTOMER SATISFACTION UNFLINCHING INTEGRITY CONSTANT INNOVATION SUSTAINED GROWTH

As an Emirati business 
enterprise, we seek to nurture 
the Emirati spirit of dreaming 
big, taking on unprecedented 
challenges and being 
unwavering in our commitment 
to what we believe in.

The customer is at the heart of
our business at all times. We
therefore need to ensure that he
is satisfied at all times.

We are unrelenting in our 
emphasis on Iintegrity, as that 
is the only way to longlisting 
success. This is evident not 
just 
in our services but also in our 
processes and actions.

Innovation is at the heart of
our business, as we believe
that we
are living in a dynamic  world, 
wherein the needs of our 
customers are evolving on a 
consistent basis.

We need to grow on a 
consistent basis to not only 
reward our investors, but 
also contribute to the 
prosperity of the UAE.

ةيتاراملإا حورلا

 لىإ ىعسن ،ةيتارامإ لماعأ ةسسؤم انتفصب
 ملحلافي ةلثمتلما ةيتاراملإا حورلا زيزعت

 ، ةقوبسلما يرغ تايدحتلا ةهجاومو ، يربكلا

.هب نمؤن ابم انمازتلإ في تابثلاو

 عيمج في انلمع بلق وه ليمعلا

 نم دكأتلا لىإ جاتحن كلذل .تاقولأا

.تاقولأا عيمج في هاضر

ءلامعلا ضىر ةقلطلما ةهازنلا

 ، ةهازنلا لىع انزيكرت في ينهتسن لانحن

 قيقحتل ديحولا ليبسلا وه اذه نأ ثيح

 طقف سيل حضاو اذه .دملأا ليوطحاجن

.انلماعأو انتايلمع في اضًيأ نكلو انتامدخ في

رمتسم راكتبا

 ثيح ،انلماعأ ميمص في راكتبلإا عقي

 ، كييمانيد لماع في شيعن اننأب نمؤن

 لىع انئلامع تاجايتحا روطتت ثيح

.تباث ساسأ

رمتسلما ومنلا

 تباث ساسأ لىع ومنلا لىإ ةجاحب نحن
 ، انيدل  نيرمثتسلما ةأفاكلم طقف سيل

 ةلود راهدزا في ةمهاسملل اضًيأ نكلو

.ةدحتلما ةيبرعلا تاراملإا

انميق



HATTAN’S BRANDS ناتهل ةيراجتلا تاملاعلا



After the great success of Hatta Kayak, the Hattan Group invested in more sites to
operate recreational boats, the first of which was Al Khor Kayak in 2019, and in
2021, Al Majaz Kayak was opened, which is located on the Al Majaz Waterfront -
Sharjah. In 2022, Al Ain Kayak was opened. In doing so, it has brought the best-in-
class water sports experience to other parts of the UAE. Al Khor Kayak, Majaz
Kayak and Al Ain Kayak all follow the same standards as the original Hatta
Kayak which is a key member of the owners portfolio.

BOATING DIVISION

 كاياكروخلا اهلوأ ناكو ةيهيفترلا براوقلا ليغشتل عقاولما نم ديزلما في ناته ةعومجم ترمثتسا كايك اتحل يربكلا حاجنلا دعب
 حاتتفا مت2022 ماع فيو .ةقراشلا- ةيئالما زاجلما ةهجاو لىع عقي يذلا كاياكلا زاجلما حاتتفا مت2021 ماع فيو،2019 ماع في

 روخلا .ةدحتلما ةيبرعلا تاراملإافي ىرخأ ءازجأ لىإ اهتئف في ةيئالما تاضايرلل ةبرجت لضفأ تبلج دقف ، كلذبو .كاياكلا ينعلا
.ينكلالما ةظفحم في ايًسيئر اوًضع برتعت يتلاو ةيلصلأاكاياك اتح يرياعم سفن عبتي اهعيمجو كاياك ينعلاو كاياك زاجموكاياك

براوقلا مسق



Hatta Kayak Grocery كاياك اتح ةلاقب
Nestled in the scenic surroundings of Hatta Dam, our grocery store is
your one-stop shop for all your essential needs. Whether you're
gearing up for a day of outdoor adventures or planning a relaxing
picnic by the water, we offer a wide selection of grocery items,
snacks, and refreshing drinks to enhance your experience.

 عيمج ةيبلتل ةيلاثلما كتهجو انيدل ةلاقبلا رجتم دعي ،اتح دسل ةبلاخلا ةعيبطلا لماجب طاحمُ
 ططخت وأ قلطلا ءاوهلا في تارماغلماب ءليم مويل دعتست تنك ءاوس .ةيساسلأا كتاجايتحا

 ةفيفخلا تابجولاو ةلاقبلا تاجتنم نم ةعساو ةعومجم كل مدقن ،ءالما بناجب ةئداه ةهزنل
.كتبرجت زيزعتل ةشعنلما تابوشرلماو



Hatta Adventures is located in the Hatta area of Dubai, and offers tours in many
options for adventure seekers. This includes tourist tours, hiking in the mountains,
cycling, walking on farms, heritage tourism, walking towards the Hatta Billboard,
exploring Hatta Falaj, and others. So, if you want to try something other than water
sports, Hatta Adventures is the right destination for you. Our team includes qualified
trainers and support staff. We also have a number of product rental options to meet
all tastes.

HATTA ADVENTURES

كلذلمشيو.ةرماغلمانعينثحابللتارايخلانمديدعلاميدقتبموقتو،بيدةرامإفياتحةقطنمفياتحتارماغمعقت
اتحةحولوحنشيلماةضايروةيثاترلاةحايسلاوعرازلمافيشيلماوتاجاردلابوكرولابجلافيهزنتلاوةيحايسلاتلاوجلا
يهاتحتارماغمنإف،ةيئالماتاضايرلايرغرخآءشيةبرجتفيبغرتتنكاذإ،اذل.اهيرغواتحجلففاشكتساو
ةيبلتلتاجتنلمايرجأتتارايخنمددعاضًيأانيدل.معديفظوموةءافكوذينبردمانقيرفمضي.كلةبسانلماةهجولا
.قاوذلأاعيمج

اتح تارماغم



Strategically located in the Hatta region of Dubai, Al Hajarain is a multi-culinary
restaurant. It is close to all the major landmarks in the region and is open for breakfast,
lunch and dinner. The restaurant offers a wide menu to tickle your taste buds irrespective
of your culinary preferences ... Emirati, Charcoal Grills, Indian, Continental and Italian
amongst others. The best part about the restaurant is its ambience. Its design and decor
is inspired by local landscape and uses materials available within the region. Above all,
trained staff at the restaurant will give you an experience to cherish.

AL HAJARAIN RESTAURANT نيرجحلا معطم

ةئماقمعطلمامدقيةقطنلمافيةيسيئرلالماعلماعيمجطسوتيوهو،بيدةرامإباتحةقطنمفييجيتاترساعقومفيعقي
وهمعطلمافيءزجلضفأ.ليودلاولياطيلإاويدنهلاوبيرعلاو،تياراملإايهطلااهيفابمقاوذلأاعيمجضيرتةعساو
كلذلكقوف.معطلمالخاداهدراومضعبمادختسامتوةيلحلماةيعيبطلارظانلمانمىحوتسمهميمصت.هئاوجأ
.اهبزتعتةبرجتمعطلمافيةفايضلافيىوتسملىعأنوبردلمانوفظولماكحنيمفوس،



The food station is located at Hatta Dam, and Stones , Eagles and Chatpata food
courts are popular among visitors to Hatta Dam and Hatta Kayak. In addition to a
variety of fast food and children's meals, restaurants offer many drinks and fresh
juices. Chatpata Food Centre is located on top of Hatta Dam where one can always
have quick meals with our Indian flavours while enjoying the view of the dam from the
top of our new project. All of these products are fresh and prepared to the highest
standards of taste and quality, while being enjoyed in a kayak.

HATTA KAYAK FOOD COURT كاياك اتح معاطم ةطحم

لىإةفاضلإاب.كاياكاتحواتحدسراوزينبماعطللاتابتاشوسلقيا،نوتسرهتشيو،اتحدسفيمعاطلماةطحمعقت
زكرمعقي.ةجزاطلارئاصعلاو،تابوشرلمانمديدعلامعاطلمامدقت،لافطلأاتابجوعمةعونتلماةعيسرلاتابجولا
.براوقلافيعاتمتسلااءانثأةيدنهلاانتاهكنبةعيسرتابجولوانتائًمادءرمللنكيمثيحاتحدسةمقلىعاتابتاشماعط
.كايكلابراوقفيعاتمتسلأاءانثأ،ةدوجلاوقوذلايرياعملىعأبةزهجموةجزاطتاجتنلماهذهعيمج



This house is located in the quiet Hatta Valley and surrounded by
hilltops and beautiful nature. It will be an ideal destination for a
refreshing and relaxing stay. It is considered one of the most
beautiful overnight destinations in Hatta and is surrounded by palm
trees with beautiful interior designs and renewable plantations
everywhere.

THE IVORY HOUSE سواه يروفيا اذ

ةشعنمةماقلإةيلاثمةهجونوكتسو،ةليمجلاةعيبطلاوللاتلاممقهبطيحتوئداهلااتحيداوفيلزنلمااذهعقي
فيةددجتمعرازموةليمجةيلخادميماصتعمليخنلابطاحتواتحفيتيبلماتاهجولمجأنمبرتعتو،ةحيرمو
.ناكملك

IVORY
HOUSE



It is an old archaeological inn, restored to provide a new
heritage experience in the field of Emirati hospitality. It is
characterized by a purely heritage character and is located in
the heritage village of Hatta.

HATTA VILLAGE اتح ةيرق قدنف

 تحب ثيارت عباطب زيمتيو ، ةيتاراملإا ةفايضلا لاجم في هديدج ةيثارت ةبرجت ميدقتل هميمرت مت، ميدق يرثأ لزن وه
.ةيثاترلا اتح ةيرق في عقيو



Hatta Farms is a qualitative project in the region for people to procure high quality,
freshly grown fruits and vegetables. Based in Hatta region, it gives customers the
option to procure fresh fruits and vegetables and also plants / saplings that can be
planted in home gardens or terrace gardens. Moreover, these farms are
maintained as per international best practices and organic principles. So, you
would get the best produce that is available within the region.

HATTA FARMS اتح عرازم

وتاوضرخلاقوسلاهديروتوةدوجلاةيلاعةجزاطتاوضرخوهكاوفءاشرلةقطنلمافييعونعوشرموهاتحعرازم
نكيميتلاتلاتشلا/تاتابنلاكلذكوةجزاطلاتاوضرخلاوهكاوفلاءاشررايخسانللحنتم،اتحةقطنمفيعقت.ةكاوفلا
ةيلودلاتاسرمالمالضفلأاقًفوعرازلماهذهةنايصمتت،كلذلىعةولاع.ساترلاقئادحوأةيلزنلماقئادحلافياهتعارز
.ةقطنلمافيةرفوتلماتاجتنلمالضفألىعلصحتس،كلذل.ةيوضعلائدابلماو



Ophiolite is a company that provides hotel services and operates hospitality projects
within the Hattan portfolio. This company is in the process of developing a wide range
of hospitality options which includes facility management, farmhouse events and
maintenance of boutique hotels, regular hotels, farmhouses and holiday homes and
other Hatta based real estate ventures. The company also owned its own farmhouses
and renting those houses to customers. Company would provide better options to
customers who are looking for a longer stay in Hatta. The company would be making
announcements soon in this regard.

OPHIOLITE تيلاويفوأ

نمضبيدفيابيرقواتحىوتسملىعةفايضلاعيراشمليغشتوةيقدنفلاتامدخلاميدقتلةكشريهتيلاويفوأ
تاحاترساوقفارلماةرادإلمشتيتلاةفايضلاتارايخنمةعساوةعومجمريوطتلىعةكشرلاهذهلمعت.ناتهةظفحم
اهيرجأتبموقتواهبةصاخلاعرازلماتاحاترساةكشرلاكلتتمماك.اتحفيةيراقعلاعيراشلمانماهيرغوتلاطعلاوعرازلما
رادصإبًابيرقةكشرلاموقتسو.اتحفيلوطأةماقإنعنوثحبينيذلاءلامعلللضفأتارايخةكشرلارفوتس.ءلامعلل
.ددصلااذهفيتانلاعإ



A local construction company in the Hatta area concerned with
maintenance and contracting. Turning your vision into reality And
interested in maintenance.

PALMWOOD دوو ملاب

 فيمتهتو ةعقاو ةقيقح لىإ كتيؤر لوحتو .تلاواقلماو ةنايصلاب ةصصختم اتح ةقطنم في ةيلحمتاءاشنإ ةكشر
. ةنايصلا لاجم



A company within Hattan portfolio that provides housing
arrangement and care services, building and housing cleaning
services.

PALMLEAF فيل ملاب

. نيابلماو نكاسلماب ةيانعلاو فيظنتلا تامدخب موقت ، ناته ةظفحم نمض فيل لماب  ةكشر



Aber Company, within the Hattan portfolio, provides the best
shipping and transportation services and equipment.

 رباع

. تادعلماو لقنلاو نحشلا تامدخلا لضفأ مدقت ناته ةظفحم نمض رباع ةكشر

AABER



Parasti Company, based in Hatta, provides the best guarding,
security and surveillance services.

يتساراب

. ةبقارلما و نملأا و ةسارحلا تامدخ لضفأ مدقت ، اتح في اهرقم يتساراب ةكشر

BARASTI



Deem Company based in Hatta, specializes in managing
marketing operations and commercial services.

ميد

. ةيراجتلا تامدخلا و ةيقيوستلا تايلمعلا ةرادإ في ةصتخم ، اتح في اهرقم ميد ةكشر

DEEM

DEEM 
M A R K E T I N G



Nusoor Company based in Hatta, provides advertising and printing
services.

Nusoor advertisement نلاعلإا و ةياعدلل روسن

.ةعابطلاو تانلاعلإا و ةياعدلا تامدخ مدقت ، عريزم في اهرقمروسن ةكشر

نـــــــــســـــــــور لــــــــــ%عـــــــــــــلان



  The corner caféرنروك اذ






